



Federal Grid Company Announces Management Board Changes

Moscow, 1 November 2016 - Federal Grid Company of Unified Energy System ("Federal Grid Company" or "the Company"; Moscow Exchange, LSE: FEES), part of PJSC ROSSETI Group of Companies, and the owner and operator of the Unified National Electricity Grid ("UNEG"), announces that on 27 October 2016 its Board of Directors approved the appointment of Roman Filimonov and Alexey Molsky to the Management Board.

The current composition of the Management Board of Federal Grid Company is as follows:

- Andrey Murov – Chairman of the Management Board of Federal Grid Company;
- Vladimir Dikoy - Deputy Chairman of the Management Board and Chief Engineer of Federal Grid Company;
- Roman Filimonov – First Deputy Chairman of the Management Board of Federal Grid Company;
- Alexey Molsky - Deputy Chairman of the Management Board of Federal Grid Company;
- Nikolay Pozdnyakov - Chief Executive Officer of CIUS EES;
- Maria Tikhonova - Deputy Chairman of the Management Board of Federal Grid Company;
- Alexander Vasiliev – Deputy Chairman of the Management Board of Federal Grid Company;
- Alexander Zaragatsky – First Deputy Chairman of the Management Board of Federal Grid Company.

Information on the composition of the Management Board can be found on the Federal Grid Company website in the 'Investors' section under 'Corporate Governance/Management Board' at the following link:

http://www.fsk-ees.ru/eng/investors/corporate_governance/



Решение Совета директоров ПАО «ФСК ЕЭС»

Москва, 1 ноября 2016 года – Федеральная сетевая компания Единой энергетической системы (ФСК ЕЭС или Компания; LSE, Московская Биржа: FEES), владеющая и управляющая Единой национальной электрической сетью, сообщает о том, что на очередном заседании Совета директоров Компании 27 октября 2016 г. было принято решение об избрании членами Правления ПАО «ФСК ЕЭС» Филимонова Романа Евгеньевича и Мольского Алексея Валерьевича.

Таким образом, на текущий момент в действующий состав Правления ПАО «ФСК ЕЭС» входят:

- Муров Андрей Евгеньевич – Председатель Правления ПАО «ФСК ЕЭС»;
- Васильев Александр Васильевич - Заместитель Председателя Правления ПАО «ФСК ЕЭС»;
- Дикой Владимир Петрович - Заместитель Председателя Правления – главный инженер ПАО «ФСК ЕЭС»;
- Зарагацкий Александр Аркадьевич – Первый заместитель Председателя Правления ПАО «ФСК ЕЭС»;
- Мольский Алексей Валерьевич - Заместитель Председателя Правления ПАО «ФСК ЕЭС»;
- Поздняков Николай Игоревич – Генеральный директор АО «ЦИУС ЕЭС»;
- Тихонова Мария Геннадьевна - Заместитель Председателя Правления ПАО «ФСК ЕЭС»;
- Филимонов Роман Евгеньевич – Первый заместитель Председателя Правления ПАО «ФСК ЕЭС».

Информация о составе Правления размещена на сайте ПАО «ФСК ЕЭС» в разделе «Акционерам и инвесторам/Корпоративное управление/Правление» и доступна по ссылке:

http://www.fsk-ees.ru/shareholders_and_investors/corporate_governance/board/